
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van donderdag 22 oktober 2009

Aanwezig: Sanne, Vinnie, Michaël M., Jorien, Mattia, Thomas, Pieter V.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het toevoegen van het puntje latinobar bij voorbij activiteiten en Heverleese
massacantus bij komende activiteiten.

Goedkeuring verslag

Pieter V. was niet alwetend over de pc’s tijdens de 24u-loop, verder wordt het verslag van de vorige vergadering
goedgekeurd.

Mededelingen

• Jorien is vandaag jarig!

Voorbije activiteiten

24u-loop: De 24u-loop is erg goed verlopen, iedereen heeft ontzettend hard gewerkt. Er zijn hier en daar nog wel
enkele opmerkingen:

Nog te regelen

• Wij hebben ’s nachts ons eettentje afgebroken en de brandblusser bij Psycho laten staan. De brandblusser
is door hen onbewaakt achtergelaten. De volgende dag is die leeggespoten op het terrein teruggevonden.
Daarvan moeten we de waarborg betalen. Er is al met Psycho afgesproken dat we ieder de helft betalen.

• De gasflessen moeten nog terug. De tafels van Scientica en alle elektronica zijn ondertussen teruggebracht.

• De gang en de kelder moeten nog opgeruimd worden. De rommel op de gang valt nog goed mee. Alle afwas
moet wel naar beneden. Materiaal kan dan ook best controleren of alles goed staat.

• Er zijn nog enkele spullen van mensen die met een auto moeten worden teruggebracht, dan kunnen ook de
gasflessen teruggebracht worden. Er wordt iets geregeld met Koen om alles terug te brengen.

Voorbereiding

De voorbereiding was te laat begonnen, niet alles was daardoor helemaal in orde. De indeling van het lopersstandje
werd op het moment van de opbouw uitgezocht. Dit kostte erg veel tijd. Het is moeilijk om de tent waterdicht
te maken zonder een waterzak te creëren, dit had op voorhand uitgedacht moeten worden. Hetzelfde geldt voor
de inrichting van het eetstandje. Sommige dingen werden nogal laat gezocht, zoals de t-shirts, croquemachines
en de verlengkabels. Uiteindelijk is dat wel in orde gekomen. Ook de mail op zondag met een heleboel informatie
kwam te laat.

Shiften
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• Er waren geen problemen met het invullen van de shiften.

• Er is ook hard gewerkt door mensen die niet op een shift stonden en dat zonder klagen!

• Er werd heel hard gepusht om je op tijd aan te melden voor de LOKO shiften. Voor de kassashiften kon je
niet op tijd beginnen, want de mensen met de kassa waren zelf niet op tijd. Voor de bewakingsshiften was
het wel nodig op tijd te zijn.

• Thomas heeft lang moeten wachten op aflossing bij een LOKO shift. Dit kwam door een communicatiefout
bij LOKO.

• Naar volgend jaar toe kan sport best bekijken welke shiften er te veel of te weinig waren.

• Sommige shifts waren niet ingevuld, als verantwoordelijke moet je hier op voorhand wel van op de hoogte
zijn. Anders moet je op het moment zelf naar mensen zoeken.

• De stewards die aan de overgangen stonden van de piste deden hun werk niet goed. Ze stonden zelf vaak
te babbelen. Soms werd het echt gevaarlijk voor de lopers. Dit wordt gemeld op de LOKO Sport WV.

• LOKO heeft erg gehamerd op hun strenge regels. Ze hebben echter niets gecontroleerd. Zo moest je wisselen
aan de buitenkant, weinig kringen deden dit. Het was ook bijzonder moeilijk onze leden dit wel te laten doen,
omdat ze zagen dat andere kringen dit niet deden. LOKO had ook minder tijd om op deze regels te letten
en het werd daarom van de verschillende sportverantwoordelijken verwacht. De sportverantwoordelijken van
sommige andere kringen deden hier niet echt veel moeite voor.

• Er is wel wat gratis eten gepakt door het presidium tijdens shiften. Meestal was dit drinken of een pannenkoek.
Dat is helemaal niet zo erg.

• De afbraak ging erg vlot en meteen daarna is de afwas al gedaan, erg goed! Ook de LOKO afbraakshift ging
goed.

• De verkoopshiften zijn ’s nachts langer doorgegaan zodat alles op geraakte.

Eetstandje

• Er is een half tentje aangevraagd omdat ze zeiden dat het dubbel zo groot was. Het was enkel in de diepte
groter. Een heel tentje was handiger geweest.

• Glen was helemaal alleen verantwoordelijk. Dit is echt veel werk. Er kan inderdaad beter één verantwoorde-
lijke zijn, maar het is gemakkelijker als die nog samenwerkt met andere mensen van bijvoorbeeld sport. Er
was ook gesuggereerd samen te werken met cultuur omdat zij ervaring hebben met eetstandjes.

• Alle hoeveelheden, ook die van de van kleinere dingen (zoals vuilniszakken) moeten bijgehouden worden op
de wiki voor volgend jaar.

• Er is vaak gewinkeld en nog steeds werden er dingen gekocht die reeds in de kelder stonden. Het eten dat
in de kelder staat mag je voor een activiteit gewoon nemen en is dan gratis.

• De kippenbouten zijn niet allemaal verkocht. Het was het duurste item, maar de kleinste portie. We hadden
ook pech dat ze naast ons ook kip verkochten. Er zijn maandag een groot aantal kippenbouten bijgehaald
omdat het er nogal weinig leken.

• De koffie was niet zo’n groot succes, maar dat is niet zo’n probleem. Veel kostte dat niet.

• Er is een aantal keer extra gewinkeld.

• De pannenkoeken waren weer een groot succes. We verkopen deze aan dumpprijzen en het is bijzonder veel
werk, niet iedereen vindt dit nodig.

2



• Er is te vaak rechtstreeks naar Sander gebeld in plaats van naar Glen, hoewel het duidelijk op de PV gezegd
was naar de verantwoordelijke te bellen. Daardoor was Glen niet altijd op de hoogte. Zo is er bijvoorbeeld
lang geen pasta verkocht geweest, omdat ze in het eetstandje dachten dat er geen meer was. Toen stond er
echter nog veel pasta op de gang. Af en toe was Glen er wel niet, maar dat had hij op voorhand meegedeeld
en de grootste tijd was hij er wel.

• Pas sinds dit jaar mocht je ’s nachts blijven verkopen. Dit kunnen we normaal ook wel doen qua werkvolk.

• We hadden beter alle rommel weggedaan ’s nachts.

• Er was ’s nachts geen afbraak- of opbouwshift voor het eetstandje.

• Er is veel gekookt tijdens de 24u-loop zelf. In de toekomst kan er bijvoorbeeld ook maandag tot ’s nachts
worden gebakken om de werkdruk wat te spreiden.

• In het begin lukte het niet om het gas lager te zetten. Dat is de reden dat het allemaal aanbakte. Daarom
is er gekookt op de gang. We hebben gas wel nodig, want de chocomelk werd er mee gemaakt.

• Geef de inschattingen die je maakt voor het eten ook door aan de mensen die koken. Zo is er bijvoorbeeld
nog veel spek over, omdat de kokers niet wisten dat er meer spek bij de eieren mocht.

• Sommige recepten konden nog goedkoper, pannenkoeken gaat ook perfect met minder eieren.

• ’s Nachts stond de kassa bij Thomas voor de deur en hij wist waar het sleuteltje was. Thomas was echter
niet als eerste wakker, er had dus een andere oplossing moeten zijn voor de kassa.

Lopersstandje

• Bruno heeft nooit eerder in sport gezeten. Hij heeft dat natuurlijk goed gedaan, maar kon misschien beter
begeleid worden.

• Webteam is maandag begonnen met het controleren van de pc’s. Dat was erg goed.

• Alles werkte, dat was zeker positief. Het enige dat in het begin niet werkte was het internet. Dat was
Ulyssis’ fout en hier viel dus niets aan te doen.

• Tims verlengkabel is kapot gegaan. We weten niet of het aan overbelasting of een slechte kabel lag. We
gaan die nog terugbetalen.

• Het kacheltje was een goede investering.

• Het nadeel van de huidige inrichting van het lopersstandje was dat je heel slecht zag wanneer er gewisseld
werd. Het voordeel was dat de zetels uit de tocht en uit de mensenstroom stonden.

• Het maakte niet uit dat VTK in de buurt stond. Het was sowieso druk.

• Er waren niet zo veel lopers, maar er is wel meer gelopen door enkele mensen. Het huidige tweede jaar
heeft niet zo veel gelopen. Dit kwam ook wel door blessures. Vorig jaar is er ook tijdens de 24u-loop naar
de campus gegaan om reclame te maken bij de eerstejaars. We hadden dit tegen EJW moeten zeggen. Er
is niet zo veel reclame gemaakt geweest in de winagenda en op de site. Dit is vooral belangrijk voor de
eerstejaars. Volgend jaar kan er over gedacht worden om met loperslijsten te werken.

• Er is weinig opgehangen van de inkleding. Alles is wel naar daar gebracht, maar een deel van de versiering is
weer teruggebracht. Dat is wel jammer, zeker omdat we het materiaal nu hebben. Het was tof dat er meer
zetels stonden, ook de dekentjes waren fijn.

Algemeen

• Momenteel draait de 24u-loop op e-50. Daar moet de waarborg van de brandblusser, de kosten voor de
perculator (zie verder in het verslag) en e50 van het vat nog af. Het verlies komt waarschijnlijk van de
overschot aan kippenbouten. Ook zijn de bonnetjes veel intensiever uitgedeeld. (Dit is zeker geen slechte
zaak.)
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• Er was aan het eetstandje wat onduidelijkheid wat te geven voor een bonnetje. Eén pannenkoek was namelijk
dertig cent en vaak is er voor een bonnetje een pannenkoek gegeven. Nochthans is er duidelijk gezegd dat
een bonnetje 20 cent waard was.

• Er staat een tekstje op de site en op het forum met onze uitslag.

• Mattia stuurt een bedankmailtje naar het IKS omdat ze speciaal zijn komen lopen. We willen ook een mailtje
sturen naar Steven Deprez voor het vele lopen en het vat.

• Het presidium, de lopers en de supporters worden ontzettend hard bedankt!

Latinobar: Er is iets meer verlies gemaakt op de cocktails dan verwacht. Ze waren ook rap op. De opkuis was
nu niet zo goed. De mensen van Alma hadden vooral enkele kleine opmerkingen. Het lag vooral aan de
onervarenheid. Dit is niet zo erg, want de afgelopen weken is het steeds goed geweest. Bij het tellen na de
bar is het fototoestel door Alma ergens teruggevonden. Sport zal de drank die met de bonnetjes is betaald
nog terugbetalen. Voor deze bar had een affiche kunnen gemaakt worden om op de 24u-loop op te hangen.

Komende activiteiten

Mannen vs. Vrouwen: De condooms en de projector voor de mannenavond worden bij LOKO gehaald. De films
worden The Fast and the Furious, Rambo en Triple X. Het is jammer dat er in het tekstje niet staat welke
films het nu worden, dat is door de 24u-loop wat op de achtergrond geraakt. De shiften komen nog online.
De verwarming komt aan de eetstandjes te staan. Er wordt nog een mail naar het presidium gestuurd voor
enkele praktische dingen.

Sletjes en Janetjes TD: De VTK kar kan rijden om de zetel te brengen. Nu mag er massaal veel geplakt worden,
we hebben zeker genoeg affiches. De afgelopen week is er namelijk minder geplakt door de 24u-loop. Op
veel plaatsen hing bovendien nog een affiche. Vooral in Leuven moet er nog veel geplakt worden. Nu moeten
er vooral nog veel kaarten verkocht worden! We hebben geen idee hoeveel kaarten er al verkocht zijn, de
JV’s hebben hun kaarten nog niet teruggebracht. In de CuDi is nog niets verkocht. Het moet nog meer
verspreid geraken dat dit ook op de CuDi kan. Dit wordt ook op de AKV gezegd. Er worden fietsflyers
bijgedrukt. We hebben niet veel concurrentie op de avond van de TD zelf. De reclame zit wel goed. We
kunnen affiches in cafés ophangen, al is het formaat hiervoor misschien minder geschikt.

Massacantus: LBK doet niet mee, ze hebben dan een TD. Morgen wordt er beslist of het nu wel doorgaat zonder
LBK en Apolloon. Het is nu immers een VTK en Wetenschapskringen cantus. We vinden het natuurlijk wel
jammer dat Apolloon en LBK niet meedoen, maar zolang we ook bij de cantus betrokken worden, willen we
nog meedoen.

Strijd der seksen bar: Alles komt in orde. Michaël M. zoekt uit wie er precies de bar draait.

Banner

Onze banner is gestolen geweest door een niet-presidium lid van Farma. De banner is hierbij beschadigd geraakt.
Vermoedelijk was dit een represaille actie op het feit dat hun vlag in ons tentje lag. We weten niet hoe deze bij
ons terecht is gekomen. Farma heeft hun vlag ondertussen terug. Farma weet wie het gedaan heeft. We gaan
proberen te regelen dat die persoon ons een nieuwe banner betaalt. De onze kan namelijk niet meer fatsoenlijk
opgehangen worden.

Perculator

Er is een onderdeel van de koffiezet weggegooid. We gaan dit deel proberen apart te kopen. Als dit niet lukt,
kunnen we de perculator misschien beter overkopen in plaats van een nieuwe te betalen.
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Varia

• Scientica vraagt of ze de bakken mogen laten staan in de kelder. We willen vermijden dat de bakken daar
eeuwig blijven staan, dus dit mag nog tot voor de blok. Mensen kunnen via Sanne bakken overkopen.

• De extra polis voor de bar is er eentje die een leegte moet opvullen, we hebben momenteel geen enkele
verzekering voor de bar. Als er iets gebeurd maakt het niet uit of de persoon dronken is of niet. De locatie
zelf is waarschijnlijk enkel verzekerd tegen brand. Er wordt nog eens nagevraagd op de PV of we dit willen
of niet. Volgens de wet zijn we volledig in orde met de verzekeringen. Een ongevallenverzekering zit niet bij
familiale verzekering bij. De meesten mensen weten dit niet en hebben daarom geen ongevallenverzekering.
Het is mogelijk enkele mensen te verzekeren. Je moet echter een lijst namen op voorhand doorgeven,
vrijwilligers die eens komen tappen op bijvoorbeeld de TD zijn dan niet verzekerd. Wij zijn verzekerd voor
de TD, KLA moet nog wel een verzekering nemen.

• Twee shiften draaien, is gratis inkom op de TD.

• Mattia’s presidiumpull is gestolen op de bar. Er komt een tekstje in de winagenda met de vraag of iemand
die per ongeluk heeft meegenomen. We kunnen weinig doen aan de diefstallen op cantussen en bars.

.

Sanne Leenders (secretaris)
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